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ثبت بیش از ۳۵۵ میلیون تردد خودرو در محورهای آذربایجان شرقی  
در یازده ماه گذشته انجام شد؛ 

امتیاز - لیلا پاشایی: مسئول مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری 
و حمــل و نقل جاده ای آذربایجان شــرقی، گفت: تردد بیش از ۳۵۵ میلیون 
و ۵۶۵ هزار خودرو در یازده ماه ســال ۱۴۰۲ در محورهای مختلف اســتان 
آذربایجان شرقی ثبت شد. حســین بلوکی، با اعلام این خبر افزود: با توجه 
به اطلاعات به دســت آمده از ۹۸ دســتگاه تردد شمار آنلاین در محورهای 
مختلف استان این آمار در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته ۳ درصد افزایش 

داشــته اســت. بلوکی اضافه کرد: از کل تردد ثبت شده ۱۳ درصد مربوط به 
وسایل نقلیه ســنگین و ۸۷ درصد مربوط به وسایل نقلیه سبک بوده است. 
این مقام مســوول همچنین گفت: در این مدت تعداد وسیله نقلیه ورودی به 
استان برابر با ۱۹ میلیون و ۳۶۱ هزار و تعداد وسیله نقلیه خروجی نیز برابر با 
۱۹ میلیون و ۹۲۱ هزار دســتگاه خودرو بوده است که نسبت به مدت مشابه 
ســال قبل در آمار ورودی افزایش ۴ درصــدی و در آمار خروجی افزایش ۶ 

درصدی را نشان می دهند. بلوکی، پرترددترین محورهای استان در این بازه 
زمانــی را محور تبریز - ایلخچی با ۱۹ میلیون و ۸۱۵ هزارتردد معرفی کرد. 
وی دیگر محورهای پرتردد در این مدت را به ترتیب محور رفت و برگشــت 
کنارگذر جنوبی شهیدکســایی )باسمنج - تبریز( و )تبریز - باسمنج(، محور 
ایلخچی - تبریز، محور رفت و برگشت تبریز - صوفیان، محور رفت و برگشت 

آذرشهر - ایلخچی، محور ملکان - بناب و بناب - مراغه برشمرد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

دوره آموزشی »قوانین خاص حقوقی صنعت برق« 
ویژه مدیران دفاتر حقوقی شرکت های زیرمجموعه 
توانیر به میزبانی شرکت برق منطقه ای خوزستان 
آغاز به کار کرد دوره آموزشی قوانین خاص حقوقی 
صنعت برق ویژه مدیران دفاتر حقوقی شرکت های 
زیرمجموعه توانیر به میزبانی این شرکت در محل 
ســالن همایش های هتل نیشکر به مدت ۲ روز ) 
دوم و سوم اســفند ماه( آغاز به کار کرد.مدیرکل 
دفتر حقوقی شرکت توانیر در مراسم شروع به کار 
این دوره با قدردانی از میزبانی شایسته شرکت برق 
منطقه ای خوزســتان در برگزاری و میزبانی دوره، 
بیان کرد: ســازمان انتظار دارد کــه دفاتر حقوقی 
مشــکلات پیش روی سازمان را به هر طریقی که 
شرایط فراهم است حل کند که یکی از راه های آن 
برگزاری این دوره ها و کارهای گروهی است تا با 
تبادل تجــارب و درس  آموخته ها بتوان پیچیدگی 
خاص موارد حقوقی پیش روی شرکت ها برطرف 
شــود.رضا بهرامی بیان کرد: به اشتراک گذاشتن 
تجربه هــای مثبــت و منفی در دعــاوی حقوقی 
کمک خواهد کرد که از تکرار تجربه های مشــابه 
جلوگیری شــود و اجازه ندهد که همچنان ســعی 
و خطا را در مباحث حقوقی داشــته باشیم و بدون 
پیش بینی وارد دعوایی بشــویم که معلوم نیســت 
در انتها چــه اتفاقی رخ می دهــد.وی با تاکید بر 
اهمیــت تداوم برگزاری این دوره های آموزشــی، 

افزود: برگزاری ایــن دوره ها کمک خواهد کرد تا 
هم از آموزش اســاتید دوره ها استفاده کنیم و هم 
همکاران با طرح موضوعات مختلف و به اشتراک 
گذاشتن تجربیات، از آموخته های همدیگر استفاده 
کنیم.مدیرکل دفتر حقوقی شــرکت توانیر تصریح 
کرد: در کنار برگزاری این دوره ها در تلاش هستیم 
تا کارگروه های تخصصی یا هیئت های تخصصی 
حقوقــی را موضوعات مختلف تشــکیل دهیم تا 
چالش هــای صنعت برق به صــورت تخصصی و 

ریشه ای بررسی و حل شوند.رئیس هیئت مدیره و 
معاون امور مالی و پشتیبانی شرکت برق منطقه ای 
خوزســتان نیز با عرض خیرمقدم و خوشامدگویی 
به مدیــران حقوقی صنعت برق، بیان کرد: در این 
شرایط که شرکت ها درگیر مسائل مختلف حقوقی 
هســتند هماهنگی و به اشتراک گذاشتن اطلاعات 
حقوقی در چنین دوره هایی باعث افزایش توانایی 
و پیش برد اهداف صنعت برق خواهد شــد.مهدی  
باســطی نیا تصریح کرد: اقتصاد برق و مشکلات 

پیــش رو چالش هایی را با ذینفعان صنعت به وجود 
آورده که اگر برای حــل آن گام برنداریم صنعت 
آســیب می بیند و در انجام این مهــم، واحدهای 
حقوقی شــرکت ها اهمیت بالایی دارند.وی افزود: 
حکمرانی شرکتی خوب و عبور از چالش های ایجاد 
شــده در اجرای پروژه ها و حفاظت و نگهداری از 
شــبکه بــرق موجــود و اســتفاده از امکانات و 
ظرفیت هــای قانون مانع زدایــی از صنعت برق، با 
کمک دفاتر حقوقــی توانمند کمک خواهد کرد تا 

صنعت برق با قدرت به خدمات رســانی ادامه دهد.
در ادامه این دوره آموزشــی، نحوه برگزاری دوره 
به صورت مــوت کورت با ارائه علی نظری منتظر 
وکیل دادگستری و مشــاور حقوقی شرکت توانیر 

ارائه شد.
موت کورت هــا، دادگاه تمرینی یا شبیه ســازی 
دادگاه، نوعی فعالیت اســت که در آن حقوقدانان 
ســعی می کنند فراینــد یــک دادگاه را از طریق 
نوشــتن لایحــه دفاعیــه و ارائه حضــوری این 
یادداشــت ها در برابر قضات شبیه سازی کنند و با 
ایفای نقش های حقوقی همچوم وکیل، دادستان، 
داور، قاضی، نماینده حقوقــی دولت یا قربانی در 
موت کورت شــرکت نمایند.بر اساس این گزارش 
طی هماهنگی و برنامه ریــزی واحد آموزش برق 
منطقه ای خوزستان و دفتر حقوقی توانیر، برگزاری 
پنــج دادگاه در موضوعــات مختلف برق به روش 
موت کورت و بررسی جلسه هم اندیشی، تحلیل آرا 
و پرسش و پاسخ با حضور محمد اسدی جونوشی 
و علی نظری منتظر وکیل دادگستری و حجت اله 
فاطمی از دیگر محورهای این دوره آموزشــی ۲ 
روزه است.همچنین بر اساس برنامه ریزی صورت 
گرفته از سوی شــرکت برق منطقه ای خوزستان 
مدیــران دفاتر حقوقی شــرکت های زیرمجموعه 
توانیر از یادمان شهدای این شرکت بازدید خواهند 

کرد.

جلسه ستاد پیشگیری،هماهنگی و فرماندهی 
عملیات پاسخ به بحران برف گیلان صورت گرفت

امتیاز – عباس زاده - تشکیل جلسه ستاد پیشگیری،هماهنگی 
وفرماندهی عملیات به پاسخ بحران برف گیلان به ریاست استاندار 
و باحضور شهرداررشت جلسه ستاد پیشگیری،هماهنگی وفرماندهی 
عملیات پاسخ به بحران برف گیلان باتوجه به حجم سنگین بارش 
برف دراســتان به ریاســت استانداروباحضورشهرداررشت تشکیل 
شــد.به گزارش مدیریت ارتباطات شــهرداری رشت،جلســه ستاد 
پیشــگیری،هماهنگی وفرماندهی عملیات پاســخ به بحران برف 
گیلان دوشنبه ۷اســفند ۱۴۰۲به ریاست اسدالله عباسی استانداروبا 
حضور رحیم شــوقی شهرداررشت،ســردار ملکی فرماندهی نیروی 
انتظامی اســتلان ،مدیرکل هلال احمر ،مدیــر کل حمل و نقل و 
جاده ایی،محمد دادرس مدیرکل هواشناســی گیلان ودیگر مدیران 
دســتگاه های اجرایی مرتبط اســتان تشکیل شد.شــهردار رشت 
درجلسه مذکور بااشاره به تشکیل ستادحوادث غیرمترقبه شهرداری 
درراستای اعلام هشــدار زردسازمان هواشناسی گیلان درروز شنبه 
۵ اســفند ماه جاری،اظهار کرد:حدود یک هزارنفرنیروهای خدماتی 
مناطق پنجگانه شهری،ســازمان عمران وبازآفرینی شهری ودیگر 
سازمان های تابعه شــهرداری بابیش ازیکصددستگاه ماشین آلات 
درحالــت آماده باش کامل قرار گرفتند.رحیم شــوقی به برف روبی 
خیابان ها و معابراصلی شهررشــت ازبامدادتوســط ماشــین آلات 
ونیروهای خدماتی شــهرداری اشاره کردوافزود:به منظور رفاه حال 
مردم،جابه جایی شــهروندان توســط ناوگان اتوبوســرانی سازمان 
حمــل ونقل وبارومسافرشــهرداری به صورت رایــگان انجام می 
شــود.وی بابیان اینکه جایگاه های ســی ان جی شهرداری رشت 
برای ارائه خدمات سوخت رسانی به خودروها درآمادگی کامل قرار 
دارند،تصریح کرد:  سامانکده وگرمخانه شهرداری رشت آماده کمک 

رسانی به آسیب دیدگان ناشی ازبرف سنگین است. 

سرپرست فرمانداری بندرعباس:

روستای شمیل تبدیل به شهر شد
امتیاز- حســین روحی: سرپرســت فرمانداری بندرعباس از 
تبدیل شــدن روستای شمیل شهرستان بندرعباس به شهر با حکم 
وزیر کشــور خبر داد.بنابراین گزارش ، حبیب بهــادری افزود : در 
اجرای تبصره ۵ ماده یک قانون اصلاح تعاریف و ضوابط تقسیمات 
کشــوری ، با پیشنهاد اســتانداری هرمزگان مبنی بر تبدیل شدن 
روســتای  شمیل شهرســتان بندرعباس به شهر موافقت و با حکم 
وزیر کشــور این روستای به شهر تبدیل شــد.وی همچنین تاکید 
کرد: با ابلاغ وزارت کشور با تاسیس و راه اندازی شهرداری شمیل 
موافقت شــده و به زودی بر اســاس قوانین و مقررات شــهرداری 
شمیل راه اندازی خواهد شدیاد آور می شود ؛ پیشنهاد تبدیل شدن 
روســتای شمیل به شهر در مرداد ماه سال ۹۶طی نامه ای از طرف 

استانداری هرمزگان مطرح شد.

فعالیت شبانه روزی گرمخانه خانه سبز
 امتیاز- مهری خزاعی: معاون شــهردار و رییس ســازمان 
اجتماعی و فرهنگی شهرداری مشهد گفت: باتوجه به برودت هوای 
سرد طی هفته پیش رو، گرمخانه خانه سبز به صورت شبانه روزی 
آماده خدمات رســانی هســتند. جاوید کیانی با بیان این خبر اظهار 
کرد: باتوجه به برودت هوای ســرد طی هفتــه پیش رو، گرمخانه 
خانه ســبز به صورت شبانه روزی آماده خدمات رسانی هستند. وی 
افزود: در این گرمخانه سه وعده غذا و خدمات فرهنگی و بهداشتی 
به بی سرپناهان شهر ارائه می شود. معاون شهردار و رییس سازمان 
اجتماعی و فرهنگی شــهرداری مشــهد گفت: طی ۹۰ روز گذشته 
بیش از پنج هزار نفر توسط ۱۵ گشت در گرمخانه خانه سبز پذیرش 
شده اند. کیانی بیان کرد: از شهروندان درخواست می شود درصورت 

مشاهده افراد بی سرپناه در سطح شهر با ۱۳۷ تماس گرفته شود.

برفروبی معابر شهرکرد توسط 25 دستگاه 
امتیاز – مهدیان: مسئول واحد نقلیه و موتوری شهرداری 
شهرکرد گفت: در راســتای برف روبی معابر سطح شهر ۲۵ 
دســتگاه برف روب به کار گرفته شــد. شــهرکرد: مهدیان: 
بابک احمدی اظهارداشــت: همزمان با شروع بارش برف در 
شــهرکرد دستگاه ها و ماشین آلات شهرداری شهرکرد آماده 
به کار شــدند که در راستای برف روبی معابر ۲۵ دستگاه به 
کار گرفته شد. وی افزود: تیغه برف روب، گریدر، نمک پاش 
ماکنیزه، بیل بکهــو، کامیون، کامیونت، لودر، تراکتور و... در 
راســتای برف روبی معابر مشغول به کار بودند. مسئول واحد 
نقلیه و موتوری شــهرداری شهرکرد بیان کرد: همچنین ۱۵ 
نیروی پشــتیبان ازجمله مکانیک کار، باطری ساز، سرویس 
کار و جوشــکار نیز آماده باش بودنــد. احمدی ادامه داد: در 
صــورت ادامه بارش بــرف تمامی دســتگاه ها و تجهیزات 

شهرداری شهرکرد آماده خدمات رسانی هستند.

با اعتباری بالغ بر 28 میلیارد ریال :

 آبرسانی به 1812 واحد مسکونی 
طرح نهضت ملی مسکن در شهر ساوه 

امتیاز- داودی: اجرای طرح های آبرســانی به ۳ سایت 
نهضت ملی مســکن در شهرستان ســاوه با اعتباری بالغ بر 
۲۸ میلیار ریال به اتمام رسید. حشمت اله عباسی مدیر عامل 
شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی با اشاره به فعالیت های 
صورت گرفته در این بخش اظهار داشــت: ساخت سه باب 
ایستگاه پمپاژ آب با مجموع ظرفیت ۱۱ لیتر در ثانیه، توسعه 
سه کیلومتر شــبکه توزیع آب از جمله اقداماتی است که در 
راستای تامین آب شــرب پایدار در این بخش انجام گردیده 
است. اجرای طرح آبرسانی به پروژه ۴۸۴ واحدی کوی فجر 
، ۳۸۴ واحدی کو ی علوی و ۹۸۰ واحدی شــهر ســاوه با 
اعتباری بالغ بر ۲۸ میلیار ریال آماده بهره برداری می باشد.

 به میزبانی برق منطقه ای خوزستان؛

آغاز دوره آموزشی »قوانین خاص حقوقی صنعت برق«

امتیاز- عزیزی: شــهردار کرج گفت: به زودی طرح تفصیلی آتی کرج برای بررســی 
نهایی و تصویب به شــورای شهر ارسال می شــود. مهرداد کیانی با اشاره به اینکه روند 
بررســی طرح تفصیلی آتی کرج بیش از یک سال ونیم زمان برده است، اظهار کرد: طی 
این مدت بیش از ۳۰ جلســه کارشناســی با حضور اعضای کمیته ای تخصصی که با این 
همین هدف تشکیل شده بود، برگزار شد.کیانی ادامه داد: با پیگیری و تلاش های صورت 
گرفته، اصلاحیه نواقص و ایرادات طرح به اتمام رسیده و هم اکنون جمع بندی نهایی آن 
توسط مشاور در حال انجام است.وی با اشاره به اینکه این طرح بر اساس معیارها و ضوابط 
کلی طرح جامع شهر تهیه شده، گفت:  وضعیت معابر و راه های ارتباطی شهر، دو نقشه ای 
بودن مجوزهای ساخت و ساز،تراکم ، کاربری ها، ضوابط، پهنه بندیها، بهسازی و نوسازی 
بافت های فرســوده، شبکه حمل و نقل درون شهری وارتقای سرانه ها  بخشی از مواردی 
است که در بررسی طرح تفصیلی آتی کرج مورد توجه قرار گرفته است.کیانی ضمن تشکر 
از همدلی و تعامل اعضای کمیته بررسی این طرح توضیح داد: در کنار قدردانی از همکاران 
و مشــاور طرح، باید از اعضای شورای شهر که علی رغم دغدغه و مشغله فراوان به طور 
منظم در جلسات این کمیته شــرکت کردند، به طور ویژه تشکر کرد.شهردار کرج افزود: 
این طرح به زودی برای بررسی نهایی به شورا ارسال می شود و امیدواریم با حمایت اعضا 
به تصویب برســد تا مردم بتوانند بعد از چندین سال شیرینی این اتفاق را لمس کنند.این 
مســئول گفت: بعد از اینکه جزئیات و همه جوانب این طرح در شورای شهر تصویب شد، 

برای طی مراحل قانونی به مراجع ذی صلاح ارسال می شود.

 امتیاز- عباس نژاد: سفیر جمهوری اسلامی ایران در افغانستان 
گفت: هیات تجاری و اقتصادی افغانســتان در ســفر به چابهار 
سرمایه گذاری ۳۵ میلیون دلاری در زمینه اجرای پروژه تجاری، 
مســکونی و اداری را آغاز کرد.بنابراین گزارش ،حســن کاظمی 
قمی  اظهارکرد: همچنین هیات تجاری و سیاســی افغانســتان 
مذاکره برای ایجاد یک کریدور پایدار از مسیر منطقه آزاد چابهار 
بــا همکاری ایران و چین را نیز آغاز کرده اســت.وی بیان کرد: 
این هیات به ریاســت نماینده وزارت صنعت و تجارت کشــور 
افغانستان متشــکل از نمایندگان معاونت اقتصادی نخست وزیر، 
وزارت ترانســپورت و هوانوردی، وزارت خارجه، وزارت دارایی و 
بخــش خصوصی به منطقه آزاد چابهار جهت بازدید و بررســی 
راه های افزایش تعاملات ۲ کشــور امروز به چابهار ســفر کرده 
است.سفیر ایران در افغانستان گفت: خیلی خوشحال هستیم که 
با حضور هیات تجاری افعانســتان و فرماندا، مدیران منطقه آزاد 
و مسوولان نظامی و انتظامی چابهار، عملیات اجرایی پروژه برج 
فاخر نیز آغاز شده اســت.وی بیان کرد: با تغییر آرایش سیاسی 
دولت ســیزدهم مربع دیپلماسی به سمت توســعه همکاری با 
کشــورهای همسایه رفت و کشور افغانســتان به دلیل موقعیت 
راهبردی و ژیوپولتیک و ژئوکونومیک و مشــترکات فرهنگی و 
مذهبی برای کشور ما جایگاه ویژه ای دارد.کاظمی قمی با تاکید 
بر اینکه افغانســتان در دوران پسا اشــغال آمریکا که برآمده از 
مقاومت ملت است موقعیت ویژه ای برای همکاری فراهم کرده 
اســت، افزود: سیاست کشــور ایران همواره در حمایت از مردم 
افغانســتان و در یک همکاری جدی در ابعاد مختلف اقتصادی، 
سیاسی، فرهنگی و حتی امنیتی و سیاسی است و در حال حاضر 

بیشــترین تعامل بین دو ملت و دو دولت در جریان است.وی با 
تاکید بر اینکه حضور هیات افغانستان در چابهار فقط محدود به 
همکاری ترانزیتی نیست، بلکه سنگ بنای یک همکاری است، 
گفت: هــدف از این همکاری بهره منــدی از ظرفیت های دو 
کشور است و بحران اوکراین منجر به شکل گیری کریدورهای 
جدیدی شده و تصمیم و اراده دو کشور ایجاد یک کریدور پایدار 

است.
 راهبرد اقتصادی بیان ایران و افغانستان تدوین و 

آغاز شده است
ســفیر ایران در افغانســتان بــا تاکید بر اینکــه برنامه راهبرد 
اقتصادی ۲ کشــور تدوین و عملیات آن آغاز شده است، اظهار 
کرد: توســعه تجارت بین ۲ کشــور یک اصل اســت و با توجه 
به اینکه افغانســتان در تحریم هســت و درآمدهای آن کاهش 
یافته با این حال روابط تجاری دو کشــور در حال توسعه است.

وی افزود: در حال حاضر افغانســتان یک کشــور بکر است و ما 
اصرار داریم کشــاورزی این کشور توسعه یابد و پنج میلیون تن 
کالای اساســی از طریق جایگزینی با کشت خشخاش را تولید 
کنیم.کاظمی قمی ادامه داد: همچنین تمایل به ســرمایه گذاری 
در معادن این کشــور هســتیم و برای تولید فولاد باید سرمایه 
گــذاری میان مدت برای تکمیل زنجیره انجام شــود و ما برای 
اجرای آن آماده هســتیم.وی با بیان اینکه ایران تمایل به جذب 
ســرمایه گذاری خارجی به ویژه از افغانستان دارد، اظهار کرد: در 
شــرایط کنونی به دنبال تسهیل سرمایه گذاری و اصلاح قوانین 
و مقررات هستیم.ســفیر ایران در افغانســتان با اشاره به اینکه 
چابهار با هندی هــا همکاری هایی دارد، گفت: هم اکنون چین 
هم تمایل به ســرمایه گذاری در ترانزیت از منطقه چابهار را دارد 
و هم اکنون مذاکراتی با حضور افغانســتان در حال انجام است 
که این مسیر ترانزیتی از افغانستان به چین برسد.وی با تاکید بر 
اینکه همکاری در بخش دانش بنیان ها و همچنین روان سازی 
و اقتصادی کردن مرزها با افغانستان در حال انجام است، تصریح 
کرد: توسعه همکاری استان های مرزی دو کشور از دیگر برنامه 
های اســت که جزو اولویت های دولت قرار گرفته است.کاظمی 
قمی با اشاره به اینکه امسال ۷۰ درصد نیاز ال پی جی افغانستان 
را تامین کرده ایم در حالی که قبلا ســهمی ۲۰ درصدی داشته 
ایم، گفت: در شــرایط کنونی به دنبال ســرمایه گذاری مشترک 
در بخش انرژی هستیم و مشــارکت بخش خصوصی ایران در 
افغانســتان بیشتر فراهم می شــود و دولت حمایت خواهد کرد.

وی با بیان اینکه یک میلیون افغانســتانی در ایران کار می کنند، 
اظهار کرد: قرار است همکاری در راستای ساماندهی این نیروی 

کار در مسیر توسعه کشور انجام شود.سفیر ایران در افغانستان با 
تاکید بر اینکه صدور خدمات فنی و مهندســی جزو برنامه های 
کشور است، گفت: راهبرد اقتصادی بین دو کشور تضمین کننده 
منافع دو کشور است. بنابراین حضور سرمایه گذاران افغانستانی 
در چابهار برای رقابت با هیچ کشور دیگری نیست بلکه تشویق 
کشورهای دیگر برای سرمایه گذاری و ایجاد منافع جمعی است.

معاون عمرانی و زیربنایی منطقه آزادچابهار نیز گفت: پروژه فاخر 
با ســرمایه گذاری ۳۵ میلیون دلار و پنج هــزار میلیارد ریال به 
عنوان بزرگترین و مرتفع ترین برج جنوب شرق کشور به همت 
گروه سرمایه گذاری ستارگان خراسان مهاجر از کشور افغانستان، 
امروز رسما آغاز شــد.عبدالحکیم آصفی گفت: این پروژه در ۲۵ 
طبقه ســاخته خواهد شد که چهار طبقه آن از منفی یک تا منفی 
چهار با مســاحت ۱۳ هزار متر مربع پارکینگ، ســه طبقه شامل 
همکف و طبقه یک و ۲ با مســاحت ۶ هــزار متر مربع تجاری، 
فوت کورت و لابی خواهد بود.وی ادامه داد: همچنین طبقه سه 
و چهار با مساحت چهار هزار متر مربع اداری، طبقه پنج تا ۲۵ با 
مســاحت ۳۰ هزار متر مربع مسکونی و طبقه ۲۵ شامل سه پنت 
هاوس و یــک لابی ۲ هزار متر مربعی خواهد بود و در پشــت 
بــام این پــروژه روف گاردن با ۲ هزار متر مربع فضای ســبز و 
یک مجموعه استخر ایجاد خواهد شد.معاون عمرانی و زیربنایی 
منطقه آزادچابهار گفت: هدف از دیدار هیات افغانستان با مقامات 
منطقه آزاد چابهار افزایش ترانزیت و صادرات افغانستان، اجرای 
توافقات بین دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی ایران و 
وزیر صنعت و تجارت کشور افغانستان و همچنین تشکیل کمیته 

اجرایی مشترک به استناد توافقنامه منعقد شده است.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان گفت: در گام نخست همه را برای شرکت 
در انتخابات و در گام دوم برای انتخاب درســت که به پیشــرفت و توسعه استان کمک 
کند؛ دعوت می کنیم.مجید منادی، مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در دیدار 
جمعی از اصحاب هنر، فرهنگ و رســانه که در دفتر امام جمعه برگزار شــد؛ با اشاره به 
اهمیت و تاثیر دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شــورای اسلامی و انتخابات مجلس 
خبرگان رهبری گفت: به یاری خداوند این دوره از انتخابات نیز مانند همیشــه پر شــور 
و اثر گذار خواهد بود و چهار راهبرد اصلی انتخابات شــامل مشــارکت، رقابت، سلامت 
و امنیت انتخابات را شــاهد خواهیم بود.منادی فعالان عرصه هنر، فرهنگ و رســانه را 
مطالبه گر و دغدغه مند نســبت به آرمان های انقلاب، پیشرفت کشور و پیشرفت استان 
دانســت و گفت: اهالی فرهنگ و هنر هیچگاه نســبت به رویدادهای مهمی همچون 
انتخابات بی تفاوت نبوده و همواره در صحنه هســتند.وی با اشــاره به نهضت و پویش 
شــرکت در انتخابات ابراز امیدواری کرد و گفت: اگر کســانی همچنان برای شــرکت 
در انتخابات تردید دارند به این عرصه ورود کنند.مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
خوزســتان افزود: در گام نخست همه را برای شــرکت در انتخابات و در گام دوم برای 
انتخاب درســت که به پیشرفت و توسعه استان کمک کند؛ دعوت می کنیم.وی با بیان 
اینکه بنا شــده اهالی فرهنگ، هنر و رسانه به صورت فصلی با نماینده ولی فقیه دیدار 
داشته باشــند گفت: تلاش می کنیم تا در این نشست ها دغدغه هنرمندان استان دنبال 

و پیگیری شود.

امتیاز- صلواتی: معاون گردشگری و سرمایه گذاری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی کردستان گفت: امســال با توجه به تقارن تعطیلات نوروزی با ماه مبارک 
رمضان، می بایســت ضمن ارائه خدمات شایسته به مسافران و گردشگران، حرمت این ماه 
پربرکت و شئونات اسلامی در مراکز اقامتی و پذیرایی استان رعایت شود. آرمان وطن دوست 
روز سه شــنبه ۸ اسفندماه ۱۴۰۲ در جلسه ساماندهی و شیوه خدمات رسانی مراکز اقامتی و 
پذیرایی سطح استان در ماه مبارک رمضان که با حضور نماینده دستگاه های مرتبط نظارتی 
برگزار شد، اظهار کرد: با توجه به تعطیلات عیدفطر و تعطیلات نوروز و همچنین رصدی که 
انجام شده، پیش بینی می شود کردستان نوروزی پرمسافر را داشته باشد. معاون گردشگری 
و ســرمایه گذاری کردستان افزود: تمام رستوران های بین راهی و مراکز اقامتی استان اعم از 
هتل ها، مهمان پذیرها و رستوران ها باید در این ایام با رعایت شئونات ماه مبارک و همچنین 
ضوابــط و مقررات مربوطه، فعالیت خود را برای ارائه خدمات مطلوب به گردشــگران ادامه 
دهند. او از رشد مناسب اقامت گردشگران در تاسیسات گردشگری استان در سال جاری خبر 
داد و عنوان کرد :استان کردستان جز استاندهایی است کهبیشترین رشد اقامت مسافران و 
گردشگران مقیم را داشته اســت. وطن دوست با بیان اینکه ستاد خدمات سفر استان از ۲۵ 
اســفندماه ۱۴۰۲ آغاز و تا ۲۳ فروردین ماه ۱۴۰۳ ادامه دارد، یادآور شــد: به منظور نظارت بر 
عملکرد و فعالیت واحدهای گردشــگری و همچنین کنترل نحوه ارائه خدمات به مسافران، 
طرح ویژه بازدید نظارتی بر تاسیســات گردشگری استان آغاز شده و تا پایان این ایام ادامه 

خواهد داشت. 

بررسی طرح تفصیلی آتی کرج 
به اتمام رسید

سرمایه گذاری ۳۵ میلیون دلاری بخش خصوصی افغانستان در ایران از چابهار آغاز شد

 دعوت مدیر کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان از مردم

نوروزی پرمسافر در کردستان 
خواهیم داشت 

معاون گردشگری کردستان: برای حضور پرشور در انتخابات صورت گرفت؛شهردار کرج:


